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VERSLAG VERGADERING 
maandag, 18 juni 2007 

 
 
Aanwezig : Danny Van Laethem, Kris Beullens, Thierry Godefroidt, Peter Van de Vyver, 

Hildegart De Smet-Vandendriessche, Aimé De Langhe, Filip Baguet,  
Johan Vanden Daele, Peter Degraeve, Marc Dewaele, Daniëlle De Munter, 
Hilde De Wolf-Van Parys, Luc Vlerick, Anne Deseure-Vanmaercke 
Josiane Martens-Detandt, Marc Vanderbeken en Dina D’haene-Librecht 

 
Verontschuldigd : Stefaan Decock, Ilse Van Robbroeck-Cornette en Cathy Claessens,  
 
 
1. Welkom  
 
 
2. Bezinning 
 
 
3. Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (26/4/07)  
 
Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 
Opvolging:  
- de startvergadering van de interne schoolraad (SBC-raad) is doorgegaan; er waren 6 
leerkrachten (de drie graadcoördinatoren en drie verantwoordelijken voor de leerlingenraad – 
van elke graad één), 6 leerlingen, 2 ouders, 2 directieleden en 1 lid van het ondersteunend 
personeel . 
Er is afgesproken dat er 3x per jaar wordt samen gekomen op woensdag, rond 12.15u (voor 
ongeveer een uurtje). De eerste samenkomst zal in november plaats vinden. 
Voor het OC zijn Josiane en Marc Dewaele de effectieve leden; Anne zal als vervangster 
optreden indien nodig. 
 
 
4. Evaluatie 
 
- opendeurdag: er was een misverstand rond de invulling van de opgegeven taken door het 
oudercomité; de communicatie tussen leerkrachten, directie en oudercomité verliep dit jaar niet 
optimaal.  
De voorzitter stelt voor om vanaf volgend jaar de invulling van de taken binnen het gegeven van 
de tent volledig door het OC te laten doen, behalve de bediening aan de tafels. Iedereen kan zich in 
dit voorstel terugvinden. 
Suggesties naar volgend jaar:  
tent:  * voldoende wisselgeld aan de kelners geven (terug 50€ , zoals vroeger, ipv 20€) 
  * taartbar naast de kassa ofwel een aparte kassa (nu geen controle op het afhalen/betalen 



van de taart, stand was soms onbemand). 
  * duidelijke briefing aan leerlingen en leerkrachten van de werkwijze van betaling 
  * voorstel om de tent achter het podium te zetten ipv ervoor  
sportzaal: te donker  
 
- 20-kmloop te Brussel: goede prestaties; in de leeftijdscategorie van het 5de jaar haalden we de 1ste 
en 4de plaats. Proficiat aan de leerlingen. 
Jammer dat er dit jaar weinig ouders vertegenwoordigd waren. 
 
 
5. Komende activiteiten 
 
- proclamatie 6de jaars (27/6): helpende handen Aimé, Danny, Marc Dewaele, Peter, Filip, Daniëlle 
en Johan (voor de tap) 
- receptie eindejaar (29/6): de directie nodigt de leden van het OC uit op de receptie op de laatste dag 
van het schooljaar. We worden verwacht tegen 18u. 
- verkenningsdag 1ste jaars (31/8): de 1ste jaars (+/- 370 lln) worden om 9u ‘s morgens verwacht. Zij 
zullen er kennis maken met het hele gebeuren van de school, incl. het gebruik van de resto.  
Om 15u worden de ouders in de turnzaal verwacht voor een receptie. 
Het OC zal zorgen voor een stand met affiches en foto’s, zodat het OC aanschouwelijk kan worden 
voorgesteld en dat geïnteresseerden zich reeds kunnen kandidaat stellen als lid van het OC. 
(werkgroep: Hildegart, Hilde, Anne en Kris). 
Een helpende hand die dag komt van Anne, Marc Vanderbeken, Josiane, Daniëlle, Hildegart en Kris. 
Graag badges voorzien. 
- uitstap OC: deze zal doorgaan op vrijdag, 21 september 2007; een uitnodiging met verdere info 
volgt. Wie nog ideeën heeft voor een leuke activiteit kan dit altijd aan Josiane laten weten. 
 
 
6. Stand van zaken themagroep ouderbevraging/communicatie 
 
De resultaten en het verslag worden uitgedeeld. Het verslag is opgedeeld in 3 delen: realisaties van 
het OC, bevindingen en conclusies van de bevraging en tenslotte een vertaling naar mogelijke acties. 
Kris zal de hoofding nog aanpassen zodat het OC meer op de voorgrond komt; de verspreiding zal 
gebeuren via de College Info en de website. 
Na 16/8 zal Kris contact opnemen met de directie om een voorwoord te schrijven voor het geheel. 
 
In elk geval een dikke pluim aan Kris en de rest van de werkgroep voor de puike verwerking. 
 
 
7. Voordracht secretaris 
 
Op de vraag in het verslag om kandidaten voor de functie van secretaris, werd slechts 1 
kandidatuur binnen gebracht: Marc Dewaele. 
Marc wordt door de voltallige vergadering proficiat gewenst. 
 
 
8. Verkiezing ondervoorzitter 
 
De verkiezing voor de ondervoorzitter verloopt vlot: in een eerste stemronde worden  4 kandidaten 
genoemd; na bekendmaking zijn er 3 die zich terug trekken, zodat Hildegart vanaf september de 
nieuwe ondervoorzitter wordt. 
Van harte gefeliciteerd door alle leden. 



De voorzitter dankt de huidige ondervoorzitter en de secretaris voor de goede samenwerking. 
 
9. Vertegenwoordiging schoolraad  
 
Josiane wil deze taak opnemen, waarvoor dank. 
Dina heeft haar ontslag reeds gegeven in de laatste vergadering en zal Josiane voordragen als 
opvolgster. 
 
 
10. Toelichting directie  
 
- Het aantal kopies is gestegen van 4 naar 5 miljoen. Aangezien het de bedoeling is om te werken 
met een maximumfactuur (bv. max. 85€/ll voor kopies), zal dit een groot verlies voor de school 
betekenen. 
Vanuit de leden wordt opgemerkt dat de leerlingen door het gebruik van een leerplatform ook zelf 
nog moet geprint worden. 
Bovendien blijven we vaststellen dat leerkrachten hun eigen cursus belangrijker vinden dan de 
aangekochte syllabus of het handboek, vandaar dat voorgesteld wordt om bij het kopiëren 
verschillende codes te integreren: zowel de code van de klas als van de leerkracht, zodat het aantal 
kopies per leerkracht ook kan vastgesteld worden. Maar de leden van het OC zijn er ook voorstander 
van dat leerlingen moeten leren noteren en niet van alles kopies moeten krijgen; we stellen immers 
vast dat het noteren een probleem wordt bij het verder studeren in het hoger onderwijs. 
- de inlichtingenfiche met betrekking tot de praktische zaken zoals lockers, avondstudie, 
middagpauze, … werd reeds meegegeven zodat een vlottere afhandeling kan gebeuren in september. 
- een vraag vanuit de directieraad: wat denkt het OC met betrekking tot de invulling van het 9de u 
vrije ruimte als de lkr. ziek is; mag de ll naar huis gaan of moet hij/zij in de studie blijven? Dit 
gebeurt uitzonderlijk en kan hoogstens een aantal keer per jaar voor komen. 
Volgens het Verbond is het wettelijk in orde dat een leerling naar huis gaat als de school niet in staat 
is studie te organiseren, als de ouders op voorhand hun akkoord geven en als het steeds aan de 
ouders meegedeeld wordt. Bovendien moet de verzekeraar akkoord gaan. De verzekeringsagent 
oordeelt dat het kan maar dat het af te raden is want dat er steeds discussie ontstaat als er een 
ongeval gebeurt, o.a. met betrekking tot de timing van het ongeval, en dat zij weinig moeite zullen 
doen met betrekking tot de verdediging. 
De directie is in deze geen vragende partij en is bereid ondersteunend personeel vrij te stellen voor 
de studie door de reorganisatie van de avondstudie.. Wat denken de ouders? 
De leden van het OC verkiezen om de lln op school te houden en om de studie anders te organiseren.  
- er zal in de toekomst omgeschakeld worden van ELOV naar SMART-school-platform omdat het 
meer een totaalpakket aanbiedt voor interne communicatie (zonder server) en omdat ook elke ouder 
een account kan krijgen. 
Tevens zal er draadloos internet komen in de studiezalen in functie van laptopgebruik (van de 
school), maar dit enkel voor lln die geen pc hebben thuis. 
- aan de eerste jaars zal er volgend jaar de kans geboden worden om, na 16u, dactylo te volgen op 
school, zodat ze echt blind leren typen (het zelfstudiepakket dat nu aangeboden werd, leverde niet 
het verhoopte resultaat). 
- samen met de SBC-raad zal gezondheidseducatie volgend jaar een prioriteit zijn; enkele ideeën zijn 
bv. een dessertloze (wel fruit), frietloze, suikervrije drank, … dag . 
- vanaf volgend schooljaar gaat de school mee stappen in een uitwisselingsproject: 3 klassen van het 
4de jaar kunnen 1 week naar een ‘Engelstalige’ stad in het buitenland gaan (streefdoel: max. 150€); 
aan ouders wordt wel gevraagd of zij bereid zijn nadien als gastgezin te fungeren voor buitenlandse 
studenten. 
 
 



11. Varia 
 
- er wordt aan de directie gevraagd om er rekening mee te houden dat extra activiteiten niet 
steeds op dezelfde dag vallen; zo heeft een klas in 2de MO 6 lessen aardrijkskunde gemist dit 
jaar. 
- enkele ouders van het 2de jaar vinden dat ze te weinig info hebben met betrekking tot de 
derde graad om in mei/begin juni reeds een keuze te maken voor de volgende graad. 
- er wordt gevraagd of de begeleiding en de opvolging van het eindwerk kan verbeterd 
worden 
- er wordt voorgesteld om de vrijwillige helpers mee te vragen op de uitstap van het OC in 
september. 
 
 
 
De eerste vergadering in het nieuwe schooljaar gaat door op donderdag, 27 september 2007. 
 
 
 
 

Marc Dewaele, 
Secretaris OR  


